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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 19 december 2023
Beleid en Uitvoering - Openbare ruimte

29 2023_B&W_00939 Beantwoording raadsvragen PvdA, verkeerssituatie 
basisschool De Punter Giethoorn

Samenstelling:

Aanwezig:
J.H. Bats, burgemeester en voorzitter; M. Smit, wethouder; Trijn Jongman, wethouder; B. Harmsma, 
wethouder; M. Scheringa, wethouder; M.W. de Graaf, gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De PvdA-fractie heeft vragen gesteld  over de verkeerssituatie bij de inrit naar de openbare 
basisschool (OBS) de Punter aan de Beulakerweg in Giethoorn. 

Vervolg
1. Bent u bekend met de gevaarlijke verkeerssituatie bij OBS de Punter in Giethoorn? 

We zijn bekend met de verkeerssituatie bij OBS de Punter in Giethoorn. De provincie Overijssel is 
verantwoordelijke wegbeheerder van deze weg en fietspad. Er is in overleg met de provincie 
Overijssel veel aandacht besteed aan de verkeersveiligheid van de nieuwe aansluiting van het 
parkeerterrein van de nieuwe basisschool op de provinciale weg. Ten behoeve daarvan is de 
bebouwde kom grens verplaatst om de snelheid ter plaatse terug te brengen naar 50 km/h. Daarbij is 
de weg volledig aangepast waarbij er onder andere verkeersgeleiders zijn aangebracht. Dit zorgt voor 
snelheidsafname van het verkeer en een opstelruimte voor afslaand verkeer naar de basisschool.  

 2. Bent u in gesprek met de school en eventueel ander bevoegd gezag als de provincie over deze 
situatie en eventuele maatregelen? Zo ja, met wie bent u in gesprek?  Zo nee, waarom niet? 

Enkele maanden na de opening van de nieuwe school is er ter plaatse overleg geweest met de 
directie van de school, de provincie Overijssel en de gemeente Steenwijkerland. De aanleiding was 
een ongeval met een fietser. Hierbij werd geconcludeerd dat de nieuw gerealiseerde verkeerssituatie 
overeenkomt met het ontwerp en dat er sprake is van een inritsituatie die in combinatie met het 
fietspad voldoet aan de wettelijke eisen. Omdat het om één ongeval kort na de opening van de 
nieuwe school ging en er sprake was van een nieuwe verkeerssituatie, is de afspraak gemaakt dat er 
geen aanpassingen gedaan zouden worden.  

 3. Welke maatregelen zouden op korte en langere termijn naar uw idee kunnen bijdragen aan het 
veiliger maken van deze situatie? 

Na het eerste ongeval vlak na de opening van de school, zijn er wat incidenten geweest. Daarom 
vindt in januari op ons verzoek opnieuw een overleg plaats met de provincie Overijssel. De provincie is 
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verantwoordelijk wegbeheerder van weg en fietspad. De volgende mogelijke 
maatregelen/opties/suggesties worden besproken: 

• Het aanstellen van verkeersbrigadiers ter plaatse van het fietspad 

• Aanpassingen aan de openbare verlichting 

• Het plaatsen van matrixborden langs de provinciale weg. 

• Aanbrengen extra fietsenstalling aan de noordzijde  

 

 4. Bent u bereid op korte termijn maatregelen te nemen (en/of hierop aan te dringen bij de provincie) 
om de situatie veiliger te maken? Zo niet, waarom niet? 

Zoals aangegeven bij het antwoord 3 gaan we in overleg met de provincie om de situatie te 
bespreken en eventueel actie te ondernemen.

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen verkeerssituatie De Punter vast.

Bijlagen
1. 20231205 - Schiftelijke vragen PvdA - Verkeerssituatie school Giethoorn.pdf



 
Aan: het college van B&W Steenwijkerland 

Betreft: Schriftelijke vragen PvdA Steenwijkerland, conform artikel 39 van het reglement van orde.  

 

Geacht college, 

 

De fractie van de PvdA maakt zich zorgen over de verkeerssituatie ter hoogte van de inrit naar OBS de 

Punter aan de Beulakerweg in Giethoorn. Bij deze inrit kruisen auto’s met het fietspad waar op 

drukke momenten veel auto’s en fietsers elkaar passeren. Dit betreft zowel haal- en brengverkeer op 

de fiets en de auto naar de school (kinderen en ouders) als andere verkeersdeelnemers zoals mensen 

met elektrische fietsen. Komend vanuit Giethoorn-Zuid is daarbij niet goed duidelijk dat men een 

school nadert. 

Afgelopen week hebben we vernomen dat er opnieuw twee aanrijdingen hebben plaatsgevonden 

waarbij fietsende kinderen en auto’s waren betrokken. Ook vorig jaar heeft er op dezelfde plek al een 

aanrijding plaatsgevonden. Gelukkig zijn betrokkenen bij deze ongelukken met de schrik vrijgekomen, 

maar wij zouden graag zien dat ernstiger ongelukken worden voorkomen. Een evt ontsluiting aan de 

achterkant van de school zou tzt kunnen bijdragen aan een veiliger situatie maar dat zien wij op korte 

termijn nog niet gerealiseerd. 

We hebben aan u de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met de gevaarlijke verkeerssituatie bij OBS De Punter in Giethoorn?  

2. Bent u in gesprek met de school en eventueel ander bevoegd gezag zoals de provincie over 

deze situatie en evt maatregelen? Zo ja, met wie bent u in gesprek? Zo nee, waarom niet? 

3. Welke maatregelen zouden op korte en langere termijn naar uw idee kunnen bijdragen aan 

het veiliger maken van deze situatie? 

4. Bent u bereid op korte termijn maatregelen te nemen (en/of hierop aan te dringen bij de 

provincie) om de situatie veiliger te maken? Zo niet, waarom niet? 

 

Wij kijken uit naar uw antwoorden, 

Met vriendelijke groet, 

Steven Bunt, 

Fractie PvdA. 
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